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Information från styrelsen 

Vid extrastämman den 3 

november 2017 valdes en ny 

styrelse i Kläppens VA-

samfällighetsförening.  

Vår första prioritet har varit att 

sätta oss in i sammankopplings-

projektet av borrhålen för att 

Kläppen ska få en bra 

vattenförsörjning, föreningens 

ekonomi samt träffat VAMAS. I 

enlighet med årsmötets 

önskemål har styrelsen också 

utsett Annelie Bälter, Dalälva 

Ekonomi & Utbildning AB till ny 

revisor. 

 Den gamla styrelsen hade redan 

startat en diskussion med 

VAMAS om att de ska ta över 

VA-försörjningen i Kläppen. Vi 

hade ett möte med VAMAS i 

början av december då vi 

föreslog att VAMAS ska ta över 

Va-anläggningen under 2018, 

något som VAMAS ställde sig 

negativa till. VAMAS håller just 

nu på att ta över Va-

anläggningen i Lindvallen och 

menade att de inte har kapacitet 

för att ta över vår samtidigt. 

Dessutom vill de helst vänta tills 

de har dragit fram vattenledning 

från sin vattentäkt Digernäs, 

norr om Sälens by, till Kläppen. 

Något som kan ske först under 

2019 eller 2020.  Vamas öppnar 

dock upp en positivitet om hela 

sammankopplingen är 

färdigställd till att ta över innan 

2019. För alla medlemmar är 

det ekonomiskt mycket 

fördelaktigt ju förr Vamas tar 

över då anläggningen tappar 

värde varje år. Vi har inte gett 

upp ännu och ett nytt möte med 

VAMAS för att fortsätta 

diskussionen är bokat till början 

av februari.  

Länsstyrelsen i Dalarna län har i 

slutet av december förra året 

sänt ett föreläggande till Malung 

Sälens kommun att kommunen 

ska överta spillvattenlednings-

nätet i Kläppen senast den 1 juli 

2018. Vi hoppas att det gör att 

VAMAS blir mera villiga att 

också ta över vatten-

anläggningen och att det gör 

samtidigt. Kommunen har 

överklagat detta. 

Under första hälften av 2018 

kommer styrelsen arbeta för att 

slutföra 

sammankopplingsprojektet 

genom att under våren koppla 

in 100-området samt fortsätta 

dialogen med VAMAS om 

övertagande av hela Va-

anläggningen under 2018. 

Årsmötet planeras till maj 

månad och vi återkommer om 

datum.  
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